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“El sistema públic ha de fer passes per  
poder oferir accés directe a fisioteràpia” 

Com es valora, des del Col·legi, 
que aquest any s’hagin incor-
porat gairebé 400 fisiotera-
peutes als Centres d’Atenció 
Primària i Comunitària? 
Doncs és motiu de satisfac-
ció. En primer lloc, pensant 
en la ciutadania, perquè amb 
la incorporació d’aquests pro-
fessionals de la fisioteràpia, 
el sistema millorarà i oferirà 
serveis als centres de primà-
ria que són molt necessaris. 
També ens alegra per als nos-
tres col·legiats, és clar, aquests 
gairebé 400 fisioterapeutes 
són un pas important que ens 
permet mirar endavant amb 
confiança. La fisioteràpia in-
tegrada al sistema de Salut 
implica un important estalvi 
econòmic i una major satisfac-
ció de l’usuari. 

Com a professió sanitària, on 
posaria l’accent pel que fa al 
marge de millora? 
En aquest moment, sabem que 
el Departament de Salut és 
sensible al paper que ha de 

jugar la fisioteràpia. N’estem 
agraïts i, a la vegada, reivin-
diquem que cal seguir tre-
ballant cap a l’accés directe 
a fisioteràpia. La ciutadania 
mereix poder demanar hora 
directament amb el seu o la 
seva fisioterapeuta perquè mi-
llorarem les llistes d’espera en 
malalties amb alta prevalença 
com el mal d’esquena, en què 
podem fer una tasca impres-
cindible que alliberi metges i 
infermeres per poder fer front 
a altres necessitats. 

Què els preocupa del present? 
Com a col·legi professional 
ens preocupa l’intrusisme. 
Per a l’actual junta de govern 
és una prioritat absoluta, per-
què som la professió sanitària 
que pateix més aquesta xacra. 
Lluitar contra l’intrusisme és 
una responsabilitat de tots i 
demanem també la col·labo-
ració de les administracions 
públiques per protegir de ma-
nera activa els professionals. 
En l’àmbit privat és on ens tro-

bem amb més casos d’intrusis-
me i cal denunciar i perseguir 
qui s’anuncia o fa la feina de 
fisioterapeuta sense ser-ho. 
Amb això protegim la profes-
sió, però també la ciutadania. 
Amb la salut no es pot jugar. 

La ciutadania sap tot el que pot 
fer la fisioteràpia per millorar la 
seva salut? 
Cada cop més. S’ha fet un 
gran esforç per donar a conèi-
xer totes les àrees en què la 
fisioteràpia té un paper im-
portant. Tot i així, tenim el 
compromís de fer encara més 
per divulgar-la i apropar-la 
a les persones que no conei-
xen tot el que fem. Hem de 
seguir explicant que la fisi-
oteràpia intervé en totes les 
etapes de la vida i en molts 
àmbits diferents. El sòl pel-
vià, la reeducació vestibular, 
la fisioteràpia oncològica, la 
reeducació de la covid persis-
tent... I que, per descomptat, 
té un paper important en àm-
bits on ja és molt reconeguda 

com l’esport, la mobilitat de 
les persones grans o la fisio-
teràpia respiratòria. 

Catalunya és un pol educatiu de 
la fisioteràpia. Com es pot se-
guir incentivant aquest paper? 
Des del Col·legi treballem per 
oferir formació de qualitat i 
per incentivar la recerca. Els 
nostres col·legiats i col·legia-
des saben que tenen accés a 
cursos i jornades de qualitat. 
També fem convocatòries per 
impulsar la recerca en fisio-
teràpia, un aspecte clau per 
seguir millorant el paper de 
la professió a tots els nivells. 
Catalunya és un referent pel 
que fa a la formació universi-
tària en fisioteràpia. Té unes 
universitats que s’han dis-
tingit amb excel·lència. Una 
bona mostra la tenim a la 
mateixa UdL, que té una de 
les notes de tall més altes de 
Catalunya, on s’imparteix el 
Grau de Fisioteràpia, així com 
dobles graus que inclouen la 
fisioteràpia.
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ramon Aiguadé, degà del 
Col·legi de Fisioterapeutes de 
Catalunya.

COL·LEGIS PROFESSIONALS FISIOTERAPEUTES/GESTORS ADMINISTRATIUS

El propòsit principal dels ges-
tors administratius és asses-
sorar i donar suport a ciuta-
dans i empreses per realitzar 
amb èxit els seus tràmits i les 
seves gestions amb les dife-
rents administracions. Un as-
sessorament integral, expert i 
personalitzat per a autònoms 
i pimes amb l’objectiu de ser 
un referent per a la societat.

“No volem ser una peça pas-
siva: ens volem comprometre 
amb la societat. Estem conven-
çuts que el nostre col·lectiu pot 
i ha de ser un element de gran 
importància en el creixement 
econòmic del país”, afirma Pau 
Garcia Sistac, president dele-
gat a Lleida del Col·legi Oficial 
de Gestors Administratius de 
Catalunya. 

Per aquest motiu el Col·legi, 
durant aquest any, ha estret 
vincles i ha activat vies de co-
municació amb l’Administració 
arribant a acords significatius 
amb Foment del Treball, sig-
nant nous protocols amb la 
Direcció General de Trànsit 
per als tràmits de les matricu-
lacions i assolint acords amb la 
Conselleria d’Ensenyament a 
fi de donar a conèixer la pro-
fessió entre el col·lectiu estu-
diantil de Catalunya.

Gestor administratiu, la professió que apropa  
les persones i empreses a les administracions

Facultat de Dret i Economia de 
la UdL, Facultat de Dret de la 
Universitat de Girona i Facul-
tat de Dret de la Universitat de 
Barcelona, que enguany ha ce-
lebrat la 10a edició. 

“En el món econòmic actual, 
les necessitats de l’empresa i de 
les entitats són cada cop més 
complexes i nombroses. Les 
persones i les empreses necessi-
ten disposar de professionals en 
la gestió administrativa que els 
permetin resoldre problemes 
i entrebancs, i poder plasmar 

tots els projectes amb garanties 
d’estar fent bé les coses. Nosal-
tres, els gestors i les gestores de 
Catalunya, hem de contribuir 
al creixement i l’enfortiment de 
les empreses i de les instituci-
ons per a les quals treballem”, 
conclou Pau Garcia.

Pau garcia Sistac, president delegat a lleida del Col·legi oficial 
de gestors Administratius de Catalunya.

Compromesos amb la 
formació, la tecnologia 
i la comunicació

“L’actualització continuada 
de coneixement per als nostres 
gestors administratius és un 
pilar bàsic del Col·legi”, afir-
ma Pau Garcia Sistac. Més de 
400 hores de formació a l’any, 
consultes puntuals personalit-
zades d’àmbit fiscal, laboral o 
mercantil, informes d’experts 
sobre novetats normatives i de 
procediment o convenis prefe-
rents amb les administracions 
són bons exemples del compro-
mís amb la formació. 

“La tecnologia és un altre 
dels trets diferencials dels ges-
tors administratius”, afirma el 
president del Col·legi a Lleida. 
“Vam ser pioners a telematit-
zar un procés que implicava di-
verses administracions com és 
la matrícula d’un vehicle, i des 
de llavors no ens hem aturat.” 
Així, el Col·legi compta amb 
una empresa tecnològica prò-
pia (Gesco) que desenvolupa 
plataformes digitals pensades 
pels gestors per als gestors, per 
la qual cosa ofereix eines tele-
màtiques de gran valor afegit 
per al dia a dia de les gestories. 

“No serveix fer les coses bé 

si no les donem a conèixer. Per 
això, el Col·legi dissenya cada 
any diferents campanyes de 
publicitat massiva amb l’ob-
jectiu de donar a conèixer els 
serveis dels gestors i la seva 
professionalitat”, indica Pau 
Garcia. A més, es proporcio-
nen tots els elements publici-
taris de forma gratuïta als ges-
tors perquè puguin fer les seves 
pròpies campanyes de captació 
personalitzades. 

10è aniversari del màster en 
Gestoria Administrativa de 
la Universitat de Barcelona

“L’accés a la professió és 
un element clau per vetllar 
pels nostres interessos i pels 
estàndards d’excel·lència que 
volem assolir”, continua Gar-
cia Sistac. Per ser gestor admi-
nistratiu és necessari un títol 
universitari en el camp de les 
ciències polítiques, econòmi-
ques, jurídiques o empresari-
als. A partir d’aquí, existeixen 
dues opcions: presentar-se a 
les proves anuals oficials o bé 
superar un màster en gestió 
administrativa a qualsevol de 
les quatre universitats catala-
nes que l’imparteixen actual-
ment: Universitat Abat Oliba, 


